
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ.19/97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.605/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση  συνδιοργάνωσης   εκδήλωσης της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ και της  Δημόσιας Βιβλιοθήκης 
για την παρουσίαση του κ. Βασιλικού»  

 
       Σήμερα  4 Δεκεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και 
ώρα 20:30 συνήλθε σε έκτακτη συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 2-12-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  20  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                           Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Δ. Αδάμου            -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα  
3. Μ. Ποτουρίδης B. Tσίλης  
4. Κ. Κόλβατζης Π. Αγαθαγγελίδης   
5. Κ. Βαφείδης Κ. Πουλασουχίδης  
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Θ. Τέτος   Απόντες Πάρεδροι 
8. Ε. Λελεκάκης   Γ.Μπαλτζής 

      9. Π. Καρασαββίδου   Λ.Χατζηγεωργίου 
    10. Κ. Γκαβαϊσές   Θ.Δεμερτζής 
    11. Α. Μαρκούλης    

12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Ε. Παναγιωτίδης 604/97    απόφ. προσήλθε     ο κ. Κόλβατζης και 
15. Ο. Σιδηρόπουλος αποχώρησαν    η κ.    Π.     Καρασαββίδου    και 
16. Ε. Σοφιανίδης Α.Μαρκούλης. 
17. Χ. Παπαγεωργίου  
18. Γ. Χιονίδης  
19. Δ. Ζαμάνης  
20. Μ. Αδαλόγλου  

 



 Στη συνέχεια το  σώμα αφού δέχθηκε να συζητήσει και  αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια  διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο κ. Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Δήμαρχο ο οποίος είπε: 
Γνωρίζετε ότι  Πρέσβυς  στην Unesco ορίσθηκε ο γνωστός συγγραφέας Βασίλης 
Βασιλικός. Πριν 10 μέρες του έγραψα μία ευγενική επιστολή που τον συνεχάρηκα 
και τον κάλεσα να επισκεφθεί τη Βέροια και να δει αυτή την περιοχή έχοντας και μια 
άποψη ότι μπορούμε ενδεχόμενα στο μέλλον όπως και άλλες πόλεις στην Ευρώπη να 
διεκδικήσουμε για την πόλη μας να θεωρηθεί μνημείο του παγκόσμιου πολιτισμού, 
προστατευόμενο από την Unesco, κάτι αντίστοιχο που ετιμήθη η Βεργίνα. 
 Τηλεφωνικώς μου είπε, ότι τη Δευτέρα 8 Δεκεμβρίου θα επισκεφθεί τη 
Βεργίνα. 
 Ο κ. Βασιλικός θα έχει ομιλία στις 9 το βράδυ που θα γίνει σε κάποιο χώρο 
όχι βέβαια στη Στέγη αφού έχουμε την λαϊκή συνέλευση, ίσως προλάβουμε να 
τελειώσουμε, ίσως όχι. 
 Υστερα απ’ αυτήν την τιμητική αποδοχή του κ. Βασιλικού να επισκεφθεί   
την πόλη μας, που είναι πολύ σημαντικό γεγονός  ζήτησα από τον πρόεδρο της 
βιβλιοθήκης τον κ. Χιονίδη να συνδιοργανώσει ο Δήμος, η Δημόσια βιβλιοθήκη 
Βέροιας και η ΔΕΤΟΠΟΚΑ στο γνωστό σχήμα «Ο χειμώνας ανήκει στους 
συγγραφείς» την έλευση του πρέσβεως Βασίλη Βασιλικού και βέβαια μετά τη μικρή 
δική μου εισαγωγή ζήτησα από τον κ. Χιονίδη να κάνει και την παρουσίασή του στο 
Κοινό. 
 Η εκδήλωση θα γίνει 9 η ώρα στις  8-12-97 στο χώρο του ζαχαροπλαστείου 
Σερεμέτα διότι ήταν ο μοναδικός χώρος που έμεινε αφού η Στέγη ήταν κατειλημμένη 
όπου θα γίνει η παρουσίαση του κ. Βασιλικού και του βιβλίου του. Ζητώ την έγκριση 
αυτής της συνδιοργάνωσης με τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ και την Δημόσια βιβλιοθήκη. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την εισήγηση του κ. Δημάρχου. 
2.-Τις διατάξεις των άρθρων 97 και 106 του ΔΚΚ. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β)Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση εκδήλωσης με τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ  και της 
δημόσιας βιβλιοθήκης για την παρουσίαση του βιβλίου του πρέσβεως της Ελλάδος 
στην Unesco κ. Βασιλικού. 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 605/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Γ. Χιονίδης 

 Κ. Βαφείδης Δ. Ζαμάνης 
 Δ. Αδάμου Μ. Αδαλόγλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   
 Λ. Τάκης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ     
     
     

     
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-1-1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 


